
   Verslag vergadering milieuraad. 
 21/09/2023 

 

 

 

Plaats: OC Kasterlee, foyer 

Uur: van 20.00 -22.00 uur 

Aanwezig: Jef Embrechts, Josephine Meeuwssen, Jef Diels, Herman Wens, Jozef Van Eyck, 

Herman Van Oeckel, Frans Smets, Greet Van Sas, Paul Vernelen 

Hilde Versmissen, Gert Storms 

 

Verontschuldigd: Zaity Kamarulzaman, Dirk Potters, Jan Geudens,   

 

 

1. Overlopen en goedkeuring vorig verslag. 

 

Het verslag wordt overlopen en goedgekeurd. 

 

 

2. Deel 1: adviezen op vraag van de gemeente 

 

Geen 
    

  Deel 2: advies op eigen initiatief 

 

 
3. Het beheer van de wegbermen in onze gemeente: formulering advies. 

(zie vorig verslag) 

 

Dit onderwerp werd in de vergadering van mei aangekaart door Dirk Potters. Omdat hij 

nu niet aanwezig is en omdat het niet dringend is, wordt de bespreking van een voorstel 

tot advies verschoven naar de vergadering van november. 

Opmerkingen die werden gegeven:  

- sommigen gaan toch maaien voor de opgelegde datum 

- 2 meldingen van particulieren die op openbaar domein hebben gemaaid 

 

 

4. Antwoord van het schepencollege op het advies over het beheer van 

houtkanten. (zie mail van 20/07/23, evenals in bijlage) 

 

Het advies viel in goede aarde bij het CBS en wordt gevolgd. 

 
5. Resultaat evaluatie adviesraden. (zie mail) 

 

Het verslag van deze evaluatie (zie bijlage in mail van 26/06/23) werd overlopen. Voor 

de milieuraad waren aanwezig: Greet, Dirk en Paul.  

 

 
6. Stand van zaken ‘Beleidsplan Ruimte’. 

 

Schepen Storms schetst het verloop: 

- Sept.21: info op webinar (wegens covid online) 



- 1 week later: participatiemoment (wegens covid online) 

- Voorjaar 22: verdieping met als resultaat een conceptnota 

- Sept. 22: publieke raadpleging > synthesenota > interne workshops 

- April 23: bespreking met deelnemers uit diverse domeinen 

- Heden: voorontwerp beleidsplan ruimte>klaar op 2 oktober 

- Oktober: advies inwinnen van Gecoro en van hogere instanties 

- December: vastlegging voorontwerp 

- Januari 24: openbaar onderzoek > 90 dagen  

- Februari? : infomarkt (KLT hoe?) 

- Flyer in elke brievenbus 

- Eventuele bezwaren kunnen leiden tot aanpassing 

- Juni 24: definitief beleidsplan (nog voor de verkiezingen) : dat is dus het plan 

waarop het RUP moet gebaseerd worden 

 

Voorstel: hier een ganse milieuraad aan wijden. Eventueel samen met de landbouwraad? 

De schepen vraagt of dit nog kan voor 2 december. 

Vraag of een Inter-Gecoro mogelijk is: een informatief gedeelte voor Gecoro, landbouw- 

en milieuraad met aansluitend een aparte beraadslaging voor Gecoro. 

 

7. Burgemeestersconvenant: stand van zaken. Zie ook: IOK (vvsg.be) 

 

IOK roept de stuurgroep samen in oktober met als onderwerp ‘hoe ver staan we in de 

uitvoering?’ Verslag gaat naar het CBS en daarna naar de gemeenteraad. 

Wordt geagendeerd op de volgende milieuraad. 

 

 
8. Evaluatie Diftar in onze gemeente. 

 

Containerpark: aan de regelgeving werd niets veranderd. Milieudienst begreep dat de 

strikte toepassing door IOK vragen oproept > aanpassing tarieven staat geagendeerd op 

de volgende gemeenteraad. Een aantal fracties zullen per halve kuub kunnen afgerekend 

worden. Een fractie steenpuin zal afgerekend kunnen worden, bv. 0.5 euro voor minder 

dan 1 emmer (gebroken tafelporselein bv.) 

De zoektocht naar een nieuw containerpark wordt verder gezet. In de gemeenteraad 

werd een locatie langs de Lichtaartsebaan genoemd. Dit zou op de plaats zijn waar nu 

Home Prinses De Merode is gevestigd. Voor het RUP is dit ok, alsook voor IOK, maar wat 

voor het AWV dat deze gewestweg beheert? 

 

9. Evaluatie vuilnisbakkenplan 2022. 

 

Er werden heel veel vuilbakken weggehaald en in verhouding kwamen er weinig reacties. 

Behoud aan de bushaltes kwam er op expliciete vraag van De Lijn. Informatie wordt 

aangebracht op rustbanken.  

We blijven met z’n allen hopen op statiegeld voor blik en flesjes.  

In Bobbejaanland werd een systeem van recyclage getest maar de leden vinden dit een 

te omslachtig proces dat geen kans op slagen heeft. 

 

10.  Eikenprocessierupsen; was geen probleem in 2023? 

 

Er kwamen slechts 11 meldingen binnen, 9 werden behandeld. 

Er waren tot nu toe ook weinig problemen met wespen. 

 
11. Rondvraag en planning. 

 

- Op advies van Geert Laenen werd een dikke eik gered aan Korenbloemlaan/De 

Leykens. 

https://www.vvsg.be/kennisitem/vvsg/iok


- Hoek Polusdreef : dichtgegroeid, geen zicht op de grote baan (hoogtes van hagen 

enz. zijn geregeld in het politiereglement) 

- De Balderij: een uitkijktoren wordt gezet 

- Opmerking van een deelnemer: waterhuishouding is in onze provincie slecht. 

Water kan niet weg. Antwoord: provincie doet geen zomermaaiingen, zgn 

wintermaaibeurten beginnen in oktober. Wat betreft bevers: veroorzaakte 

wateroverlast wordt vergoed voor boeren. Provincie zal beverdammen regelmatig 

aftoppen. Een middenweg is mogelijk, een werkgroep wordt opgericht. 

- 14 oktober: nacht van de duisternis 

- Vanaf 2 oktober: tentoonstelling 70 jaar Tikkebroeken. 

 

 

 

Volgende vergadering: donderdag 16 november, 20.00 uur in OC Kasterlee. 

 

 

 

De secretaris         De voorzitter 

Paul Vernelen         Greet Van Sas 


